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R O M Â N I A 
JUDETUL ARAD 

MUNICIPIUL ARAD 
CONSILIUL LOCAL 

M I N U T A  
şedinţei ordinare 

din data de 26 07 2007 
Nr.52.197 din 31.07.2007 

La şedinţa ordinară a Consiliului Local al Municipiului Arad, care a avut loc în data de  26 
07 2007, au fost prezenţi  17 consilieri.  

Au absentat următorii consilieri: dl.Popa Dorel, d-na Cişmaş Loredana, dl.Edeleni Coloman, 
dl.Moisescu Cristian, dl.Curta Gheorghe, dl.Vlaicu Traian. 

Preşedinte de şedinţă a fost domnul consilier Dl .Moşneag Ovidiu 
Au participat:  

.

-din partea Primăriei Municipiului Arad: 
dl.Gheorghe Falcă, primar, dl.Alexandru 
Dekany, viceprimar,  dna Doina Paul, 
secretar,  d-na Mariana Bociort, delegat 
pentru director executiv-Direcţia 
Economică, dna Claudia Macra–director 
executiv-Direcţia Comunicare, dl.Răzvan 
Popa, director executiv–Direcţia Tehnică, 
dl.Ioan Ignat, director executiv adjunct-
Direcţia Tehnică, dl.Dan Dolca,  delegat 
pentru director executiv Direcţia Venituri, 
d-na Irina Ştertl, arhitectul-şef al 
municipiului, dl.Teodor Marian–şef 
Serviciu Investiţii, dna Florica-Mioara  

 

Popa-şef Serviciu Administrare 
Patrimoniu, dl.Corneliu Neamţiu-şef 
Birou Societăţi Comerciale, dl.Valer 
Mărginean-consilier la Serviciul 
Coordonare Control, dl.Dugăeşescu 
Marin-şef Birou Baze Sportive şi 
Agrement,  dra Adriana Sobaru,  consilier 
la  Compartiment Resurse Umane,  dna 
Simona Trifa-consilier juridic, dna 
Lilioara Stepanescu-şef Serviciu 
Administraţie Publică Locală, dra Mirela 
Boroica-consilier juridic, dna Marinela 
Bejan-referent, d-na Florina Ispas, 
consilier, dl.Adrian Vărşendan-referent,  

dna Carmen Popa-referent în cadrul aceluiaşi serviciu; 
 -presa: «Adevărul » Arad-Adriana Barbu şi Ştefan Matyaş, fotoreporter, „Arad Expres”-Simona 
Mazăre, „Observator”-Anca Păşcuţiu şi Ioan Scripciuc, fotoreporter, Irhazi Janos-„Jelen”, Claudia 
Adjudean-„Informaţia Aradului”,  „Info TV”-Diana Mariş şi cameraman, Ioan Suciu- « Radio 
România Actualităţi » 
 



Minuta  şedinţei ordinare din data de 26 iulie  2007 a Consiliului Local al Municipiului Arad 
 

2

 
 

 
Alţi participanţi:  
-reprezentanţi ai agenţilor economici de sub 
autoritatea Consiliului Local al Municipiului 
Arad: dl.Radu Torsin–director general al SC 
Compania de Transport Public SA Arad, dl.Avel 
Damian-director director economic al SC 
RECONS SA, dl.Ioan Covaci-director general al  
SC Gospodărirea Comunală Arad SA, 
dl.Clodniţchi Iosif, director general al S.C. 
Salubritate S.A. Arad. 
-cetăţeni interesaţi, conform Legii nr.52/2003, 
privind transparenţa decizională în administraţia 
publică: dl.Vârtaci-Aconi Florentin Livius. 

.  
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin 

publicarea în site-ul Primăriei Municipiului Arad, 
prin afişare pe panoul de afişaj de la intrarea în 
Primăria Municipiului Arad, în data de 20 07 
2007 a Dispoziţiei nr. 10. 347  din 20 iulie 2007 a 
Primarului Municipiului Arad, prin comunicarea 
tuturor reprezentaţilor mass-media acreditaţi, în 
data de 23 07 2007 a acestei dispoziţii,  
cuprinzând data, ora, locul şedinţei şi ordinea de 
zi. La dosarul prezentei şedinţe sunt arhivate 
dovezi obiective în acest sens.  

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, 
secretarul, precum şi toţi responsabilii din 
executiv au primit rapoartele  comisiilor de   
specialitate şi amendamentele formulate de consilieri înaintea şedinţei. 

Convocarea şedinţei s-a asigurat în scris. De asemenea, s-au înmânat fiecărui consilier, în 
ziua de 20.07.2007, invitaţia la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării acesteia, ordinea 
de zi şi documentele înscrise pe ordinea de zi, în format electronic (CD), documente care au fost 
transmise şi prin poştă electronică, în aceeaşi zi. 
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 Preşedintele de şedinţă, dl Ovidiu Moşneag, constatând că şedinţa este legal constituită, în 
conformitate cu cerinţele prevăzute de lege în ceea ce priveşte organizarea şi desfăşurarea şedinţelor 
Consiliului Local,  a declarat şedinţa deschisă.   

S-a intonat apoi în mod solemn imnul de stat. 
În continuare, am consemnat următoarele:  
Domnul primar a supus la vot următoarea  

 
Ordine de zi 

 
1. Informare privind activitatea agenţilor economici de sub autoritatea Consiliului Local al 

Municipiului Arad desfăşurată în luna iulie 2007 şi principalele lucrări programate pentru 
luna august 2007. 

2. Proiect de hotărâre privind parcelarea (dezlipirea) şi apartamentarea (dezlipirea) unor imobile-
iniţiativa primarului. 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Filarmonicii de Stat Arad-iniţiativa 
primarului. 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Teatrului de Marionete Arad-
iniţiativa primarului. 

5. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad 
nr.105/2007 pentru scoaterea din funcţiune a unor mijloace fixe aparţinând patrimoniului 
concesionat al Consiliului Local al Municipiului Arad – iniţiativa primarului. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării ajutorului cu titlu de subvenţii pentru acoperirea 
diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată populaţiei către SC CET Arad SA – 
iniţiativa primarului. 

7. Proiect de hotărâre pentru preluarea unor mijloace fixe în domeniul public al Municipiului 
Arad– iniţiativa primarului.  

8. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantilor în Adunarea 
Generală a Actionarilor de la  S.C. SALUBRITATE S.A. Arad– iniţiativa domnului Ovidiu 
Moşneag, consilier local. 

9. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentanţilor în Adunarea 
Generală a Acţionarilor la S.C. RECONS S.A.-iniţiativa dlui Corneliu Pădurean, a dnei Nagy 
Ghizela şi a dlui Manta Florin-Virgil, consilieri locali. 

10. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad nr. 
133/2007 privind aprobarea contractului de închiriere pentru ap. nr. 1 din  imobilul situat în 
Arad, strada Onisifor Ghibu nr.4-6 în care îşi desfăşoară activitatea Grădiniţa PN17- iniţiativa 
primarului- 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea de  casare  şi demolare a crematoriului din incinta 
Spitalului Clinic Municipal Arad-initiativa primarului 

12. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Studiului de Fezabilitate al obiectivului de 
investiţie „Reabilitare grupuri sanitare la Grupul Şcolar Industrial Csiky Gergely Arad-
Internat”- iniţiativa primarului 

13. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea unor măsuri referitoare la transportul public local - 
iniţiativa primarului. 

14. Proiect de hotărâre privind suplimentarea şi modificarea organigramei şi statului de funcţii ale 
Casei de Cultură a Municipiului Arad-initiativa primarului. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate „Împrejmuire teren de fotbal 
pentru antrenament-Stadion Motorul”-iniţiativa primarului 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico- economice Studiu de 
Fezabilitate „Amenajare teren sintetic –Stadion Şega”-initiativa primarului. 
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17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuinţă P, 
garaj, gard stradal”, strada Orizontului 38C, înscris în CF 71278 Arad, nr.top.581564/3/2-3/3-
4/4/1, nr.cad.1013/2-3/3-4/4/1 Arad, proiect nr.81/2006, elaborat de SC PRO URBAN SRL-
iniţiativa primarului. 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuinţe 
colective, str. Zoe 11, Arad”,  beneficiar Badici Janina Laura, proiect nr.106/2006, elaborat de 
BI Arhitectură Negruţ Dema Sorana-iniţiativa primarului 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construirea a 16 garaje 
auto, împrejmuiri şi poartă metalică de acces auto” amplasată în Arad, strada  Fragilor nr.3,  
beneficiari Câmpean Natalia Minodora şi soţul,  Câmpean Ovidiu, proiect nr.15/2007,  
elaborat de SC Procont  S.R.L., arh .R.U.R. Sorana Emilia Negruţ Dema - iniţiativa 
primarului 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Complex comercial, 
C.A. Vlaicu nr. 225-235”, proiectant THM PLUS, proiect nr. 5/2007, beneficiar SC 
MERCURY Commercial Plus SRL- iniţiativa primarului 

21. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea obiectului contractului de închiriere a imobilului 
fond locativ de stat situat în Arad str. Constituţiei nr.118 – iniţiativa primarului. 

22. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea obiectului contractelor de închiriere a 
apartamentelor din  fondul locativ de stat situate în Arad str. Vârful cu Dor nr.11 – iniţiativa 
primarului. 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea listelor aferente lunii august 2007 cu beneficiarii de 
gratuităţi pe mijloacele de transport în comun în Municipiul Arad în conformitate cu 
prevederile Ordinului nr.290/609/2003-initiativa primarului. 

24. modificarea Hotărârii nr.179/2005 a Consiliului Local al Municipiului Arad, cu modificările 
şi completările ulterioare, pentru normarea parcului auto si a consumului de carburanti-
iniţiativa primarului.Proiect de hotărâre privind  

25. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr.165/2007 a Consiliului Local al 
Municipiului cu privire la aprobarea studiilor de fezabilitate ale obiectivelor „Complex de 
locuinţe colective Sânicolaul Mic – Blocuri tip Cămine de Nefamilişti” şi Complex de 
locuinţe colective Sânicolaul Mic – Blocuri  tip de garsoniere”– iniţiativa primarului. 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate „Locuri de joacă în municipiul 
Arad”– iniţiativa primarului. 

27. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr.9/2007 pentru repartizarea fondului de 
rulment al municipiului Arad, cu modificările şi completările ulterioare- iniţiativa primarului. 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului general al municipiului Arad 
pentru anul 2007-iniţiativa primarului. 

29. Proiect de hotărâre privind numirea unei comisii de renegociere a clauzelor contractuale ale 
contractelor de concesiune nr.22/30.04.2004 şi nr.38/21.06.2004.-iniţiativa primarului. 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii Consiliului Local al Municipiului Arad ca 
parte civilă în dosarul penal 177/P/2006 al DNA în vederea recuperării sumei de 2.936.304 
euro plus TVA, a dobânzilor şi penalităţilor aferente sau restituirea terenului în natură-
iniţiativa consilierilor locali Rodica Borza, Edeleni Coloman, Curta Gheorghe şi Popa Dorel. 

31. Informare privind deplasarea aleşilor locali în misiuni oficiale. 
32. Notificarea concediilor de odihnă pentru primar şi viceprimari. 
33. Diverse. 

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi-17 consilieri prezenţi  
 
(n.n. Domnul consilier Valentin Paul Neamţ a solicitat o învoire pentru  ora 15,30, s-a votat cu 16 
voturi pentru si o abţinere (dl.V.P :Neamţ). 
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1 
Informare privind activitatea agenţilor economici de sub autoritatea Consiliului Local al 

Municipiului Arad desfăşurată în luna iulie 2007 şi principalele lucrări programate  
pentru luna august 2007 

S-a luat la cunoştinţă.  
2 

Proiect de hotărâre privind parcelarea (dezlipirea) şi apartamentarea (dezlipirea) 
 unor imobile 

S-a adoptat Hotărârea nr.184 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 16 voturi «pentru» şi 1 «abţinere»( dna Borza)-17 consilieri prezenţi.     

3 
Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Filarmonicii de Stat Arad- 

S-a adoptat Hotărârea nr.185 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 9 voturi pentru şi 8 abţineri( dlNeamţ, dlDolha, dna Borza, dna Braica, dl.Moşneag, 
dl.Cziszter, dl.Tusz, dna Nagy) – 17 consilieri prezenţi.  

4 
Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Teatrului de Marionete Arad- 

S-a adoptat Hotărârea nr.186 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de  
executiv cu unanimitate de voturi – 17 consilieri prezenţi.  

5. 
Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad 
nr.105/2007 pentru scoaterea din funcţiune a unor mijloace fixe aparţinând patrimoniului 
concesionat al Consiliului Local al Municipiului Arad  
S-a adoptat Hotărârea nr.187  a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 16 voturi «pentru» şi 1 «abţinere»(dna Borza). 17 consilieri prezenţi 

6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării ajutorului cu titlu de subvenţii pentru 

acoperirea diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată populaţiei  
către SC CET Arad SA  

S-a adoptat Hotărârea nr.188  a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu unanimitate de voturi–17 consilieri prezenţi.  

7 
Proiect de hotărâre pentru preluarea unor mijloace fixe în domeniul public  

al Municipiului Arad 
S-a adoptat Hotărârea nr.189  a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu unanimitate de voturi – 17 consilieri prezenţi.  

8 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantilor în Adunarea 

Generală a Actionarilor de la  S.C. SALUBRITATE S.A. Arad 
S-a adoptat Hotărârea nr.190 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 16 voturi «pentru» şi 1 «abţinere»(dl.Neamţ)- 17 consilieri prezenţi.  

9 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentanţilor în Adunarea 

Generală a Acţionarilor la S.C. RECONS S.A 
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S-a adoptat Hotărârea nr.191 a 
Consiliului Local al Municipiului Arad, în 
varianta prezentată de executiv, cu 16 
voturi «pentru» şi 1 vot «împotrivă» (dna 
Borza) – 17 consilieri prezenţi.  
 

10 
Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad nr. 
133/2007 privind aprobarea contractului de închiriere pentru ap. nr. 1 din  imobilul situat în 

Arad, strada Onisifor Ghibu nr.4-6 în care îşi desfăşoară activitatea Grădiniţa PN17 
S-a adoptat Hotărârea nr. 192 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi. – 17 consilieri prezenţi . 

11 
Proiect de hotărâre privind aprobarea de  casare  şi demolare a crematoriului din incinta 

Spitalului Clinic Municipal Arad 
S-a adoptat Hotărârea nr. 193 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi. – 17 consilieri prezenţi . 

12 
Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Studiului de Fezabilitate a obiectivului de 

investiţie „Reabilitare grupuri sanitare  
la Grupul Şcolar Industrial Csiky Gergely Arad-Internat” 

S-a adoptat Hotărârea nr. 194 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi. – 17 consilieri prezenţi . 

13 
Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea unor măsuri referitoare  

la transportul public local  
S-a adoptat Hotărârea nr. 195 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 16 voturi «pentru» şi 1 «abţinere»(dna Borza)  – 17 consilieri prezenţi . 

14 
Proiect de hotărâre privind suplimentarea şi modificarea organigramei şi statului de funcţii 

ale Casei de Cultură a Municipiului Arad 
S-a adoptat Hotărârea nr. 196 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 16 voturi «pentru» şi 1 «abţinere»(dna Borza)  – 17 consilieri prezenţi . 

15  
Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate  

 „Împrejmuire teren de fotbal pentru antrenament-Stadion Motorul” 
S-a adoptat Hotărârea nr. 197 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi  – 17 consilieri prezenţi . 
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16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico- economice Studiu de 

Fezabilitate „Amenajare teren sintetic –Stadion Şega” 
S-a adoptat Hotărârea nr. 198 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi  – 17 consilieri prezenţi . 

17 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuinţă P, 
garaj, gard stradal”, strada Orizontului 38C, înscris în CF 71278 Arad, nr.top.581564/3/2-3/3-

4/4/1, nr.cad.1013/2-3/3-4/4/1 Arad, proiect nr.81/2006, elaborat de SC PRO URBAN SRL 
S-a adoptat Hotărârea nr. 199 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 16  voturi «pentru» şi 1 «abţinere»(dna Borza) – 17 consilieri prezenţi . 

18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuinţe 

colective, str. Zoe 11, Arad”,  beneficiar Badici Janina Laura, proiect nr.106/2006, 
 elaborat de BI Arhitectură Negruţ Dema Sorana 

S-a adoptat Hotărârea nr.200 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi  – 17 consilieri prezenţi . 

19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construirea a 16 

garaje auto, împrejmuiri şi poartă metalică de acces auto” amplasată în Arad, strada  
Fragilor nr.3,  beneficiari Câmpean Natalia Minodora şi soţul,  Câmpean Ovidiu, proiect 

nr.15/2007,  elaborat de SC Procont  S.R.L., arh .R.U.R. Sorana Emilia Negruţ Dema -  
S-a adoptat Hotărârea nr.201 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 16 voturi  «pentru» şi 1 «abţinere» (dna Braica)   – 17 consilieri prezenţi . 

20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Complex comercial, 

C.A. Vlaicu nr. 225-235”, proiectant THM PLUS, proiect nr. 5/2007,  
beneficiar SC MERCURY Commercial Plus SRL 

S-a adoptat Hotărârea nr.202a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi  – 17 consilieri prezenţi . 

21 
Proiect de hotărâre cu privire la modificarea obiectului contractului de închiriere a 
imobilului fond locativ de stat situat în Arad str. Constituţiei nr.118 – iniţiativa primarului. 
S-a adoptat Hotărârea nr.203 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi  – 17 consilieri prezenţi . 

22 
Proiect de hotărâre cu privire la modificarea obiectului contractelor de închiriere a 
apartamentelor din  fondul locativ de stat situate în Arad str. Vârful cu Dor nr.11  

S-a adoptat Hotărârea nr.204 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi  – 17 consilieri prezenţi . 

23 
Proiect de hotărâre privind aprobarea listelor aferente lunii august 2007 cu beneficiarii de 

gratuităţi pe mijloacele de transport în comun în Municipiul Arad în conformitate cu 
prevederile Ordinului nr.290/609/2003 

S-a adoptat Hotărârea nr.205 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi  – 17 consilieri prezenţi . 

24 
Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr.179/2005 a Consiliului Local al 
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Municipiului Arad, cu modificările şi completările ulterioare, pentru normarea parcului 
auto si a consumului de carburanti 

S-a adoptat Hotărârea nr.207 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 16 voturi «pentru» şi 1  «abţinere»(dna Borza).17 consilieri prezenţi . 

25 
Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr.165/2007 a Consiliului Local al 

Municipiului cu privire la aprobarea studiilor de fezabilitate ale obiectivelor „Complex de 
locuinţe colective Sânicolaul Mic – Blocuri tip Cămine de Nefamilişti” şi Complex de locuinţe 

colective Sânicolaul Mic – Blocuri  tip de garsoniere” 
S-a adoptat Hotărârea nr.206 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi  – 17 consilieri prezenţi . 

26  
Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate  

„Locuri de joacă în municipiul Arad” 
S-a adoptat Hotărârea nr.208 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi  – 17 consilieri prezenţi . 

27  
Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr.9/2007 

 pentru repartizarea fondului de rulment al municipiului Arad, cu modificările şi 
completările ulterioare 

S-a adoptat Hotărârea nr.209 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 15 voturi pentru şi 2 abţineri(dna Borza şi dna Braica) – 17 consilieri prezenţi . 

28 
Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului general al municipiului Arad  

pentru anul 2007 
S-a adoptat Hotărârea nr.210 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 15 voturi pentru şi 2 abţineri(dna Borza şi dna Braica) – 17 consilieri prezenţi . 

29 
Proiect de hotărâre privind numirea unei comisii de renegociere a clauzelor contractuale ale 

contractelor de concesiune nr.22/30.04.2004 şi nr.38/21.06.2004.- 
Domnul consilier Ovidiu Moşneag a formulat următorul amendament : «Comisia constituită pentru 
renegocierea clauzelor să fie constituită din preşedinţii comisiilor de specialitate sau înlocuitorii 
acestora şi specialişti din executiv desemnaţi prin dispoziţia primarului».  
Amendamentul domnului Moşneag a fost aprobat cu unanimitate de voturi-17 consilieri prezenţi.  
A fost adoptată, în ansamblu, Hotărârea nr. 211 a Consiliului Local al Municipiului Arad  cu 
unanimitate de voturi  – 17 consilieri prezenţi . 

30 
Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii Consiliului Local al Municipiului Arad ca 

parte civilă în dosarul penal 177/P/2006 al DNA în vederea recuperării sumei de 2.936.304 
euro plus TVA, a dobânzilor şi penalităţilor aferente sau restituirea terenului în natură-. 

Hotărârea a fost respinsă. S-au înregistrat 2 voturi «pentru» proiectul de hotărâre, în varianta 
prezentată (dna Borza şi dl.Neamţ), 9 voturi «împotriva» proiectului de hotărâre şi 6 
«abţineri»(dl.Moşneag, dl.Schill, dl.Voicu, dl. Pădurean, dl.Dolha, dna Braica). 

31 
Informare privind deplasarea aleşilor locali în misiuni oficiale. 

În perioada 12-22 iulie 2007,  domnul viceprimar Alexandru Tiberiu Dekany şi domnii consilieri 
Corneliu Pădurean şi Ioan Dolha au participat la Festivalul de Teatru de la Avignon.  S-a analizat 
informarea scrisă. Nu s-au consemnat obiecţii şi întrebări. 



Minuta  şedinţei ordinare din data de 26 iulie  2007 a Consiliului Local al Municipiului Arad 
 

9

 
32 

Notificarea concediilor de odihnă pentru primar  
Domnul primar Gheorghe Falcă a notificat plecarea în concediu de odihnă în perioada 27 iulie-29 
iulie 2007,  30 iulie-5 august 2007, 27 august-16 septembrie,  perioade în care vor fi delegaţi  pentru 
a exercita atribuţiile primarului  domnul viceprimar Bognar Levente şi domnul viceprimar Dekany 
Alexandru Tiberiu, conform dispoziţiei primarului distribuită. 

33 
Diverse. 

Dl: Moşneag O: - Cine doreşte să ia cuvântul la diverse? Prima dată îi dau cuvântul d-nei Braica, să  
vă odihniţi puţin.  Doamna Braica, am o rugăminte, domnul consilier are o informare şi după aceea 
vă dau cuvântul. Am o rugăminte, colegul, poftiţi! 
Dl Dekany T: Poate viitorul consilier!  
Dl. Moşneag O: - Mă rog, viitorul consilier… 

1 
Dl. Dekany T: - Da. Cred că aţi primit materialele de la Logistică – vineri, 3 august, la orele 10,00, 
în Timişoara,  va avea loc prima şedinţă comună între cele două municipalităţi, Timişoara şi Arad, 
urmând reciproc să avem o şedinţă şi la Arad. De aceea, vă rugăm, din timp, să vă anunţaţi intenţia 
de a participa sau nu la această şedinţă, ştim că este perioada concediilor. Avem nevoie de acest 
lucru pentru o mai bună organizare. Şedinţa are ca scop de a ne cunoaşte mai bine proiectele celor 
două consilii locale şi eventual posibilitatea de a accesa împreună fonduri structurale. Momentan 
atât. Este mai mult o şedinţă de protocol, în prima fază, urmând să ne apropiem în urma acestei 
şedinţe şi să vedem ce proiecte comune putem demara. Mulţumesc.  
Dl. Moşneag O: -Da. Şi eu vă mulţumesc. Doamna Braica, vă rog! 

 
2 

Dna Braica A:-Da. La propunerea unor 
cetăţeni, aş vrea să fac şi eu nişte propuneri 
Comisiei de circulaţie şi aş dori să se 
consemneze:  
-străzile:Mătăsari, Militarilor şi Simion 
Bărnuţiu din Cartierul Funcţionarilor, să 
aibă sens unic, să fie limitat traficul cu 
indicatoare pentru maxim 3,5 tone, pentru 
că străzile nu rezistă la tonaj mai mare,  
-să fie interzisă parcarea sau staţionarea 
autovehiculelor de marfă pe străzile din 
cartier ; 
-Calea Victoriei să fie semaforizată în 
dreptul  Liceului „Vasile Goldiş” şi în  

dreptul SIF-ului, pentru că acolo circulă autovehiculele cu viteză foarte mare şi în ultima vreme s-
au întâmplat foarte multe accidente; 
-Şi pentru tehnic, aş vrea să ştiu dacă există în program canalizarea pe unele străzi din cartier,  care 
au rămas încă fără canalizare, cum ar fi strada Militarilor şi asfaltare, pe strada Octav Băncilă şi o 
parte din Militarilor, care a rămas neasfaltată.  
Dl. Moşneag V: - Da. Mulţumesc. Doamna Borza, vă rog! 
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3 

 

Dna Borza R: -În primul rând, două 
vorbe doar, la vorbele grele aruncate de 
către doamna Flora… 
Dl. Marian O:-Domnule preşedinte, îmi 
rezerv dreptul să nu mai ascult ameninţări 
şi intimidări din partea colegei Borza! 
Dl. Moşneag O:-Da. Este opţiunea 
dumneavaostră!  
Dna Borza R: Voiam să vă spun că, aşa 
după cum reiese din proiectul meu de 
hotărâre şi cunoscând cum au decurs 
lucrurile în Consiliul Local, persoana 
responsabilă, din punctul de vedere, al 
meu, ca şi consilier, de această tranzacţie,  

am considerat a fi primarul oraşului Arad şi în nici un caz funcţionarii munciipiului. Ei au ajuns în 
această situaţie, din punctul meu de vedere, fiindcă au dat ascultare unor ordine, care, după părerea 
mea, nu erau corecte. Aici singura problemă care ridică mari întrebări la nivelul organului de 
cercetare penală, nu este preţul cu care s-a vândut neapărat, ci faptul că, dacă bine îmi amintesc, cu 
două sau trei zile înainte de a se cumpăra, de a se plăti banii la Consiliul Local, de către ELECON, 
terenul fusese revândut la societatea din Timişoara cu de 3 ori mai mult preţ. Aşa să ştiţi, banii pe 
care i-a plătit ELECON-ul la Primărie proveneau din banii veniţi de la Timişoara. Erau deja plătiţi. 
Era promisiune de vânzare cu două săptămâni înainte făcută.. Aici stă problema şi nu că s-a vândut 
cu 7 sau cu 10 euro! Da, la 550 aşa este, s-au vândut cu 7, cu 10 euro, terenurile de sub clădiri, de 
sub case. Aşa este, că acestea erau valorile, dar nu comparăm! Şi suprafeţe de 10, 15, 20 metri 
pătraţi. Deci, Rodica Borza nu are nici o problemă cu angajaţii acestei Primării, Rodica Borza are o 
problemă că este gestionară a bugetului acestei instituţii şi când plec de aici trebuie să plec liniştită 
că nu mă vor urmări organele nu ştiu care şi nu ştiu care – Curtea de Conturi - să plătesc ceea ce au 
făcut alţii! Aceasta este singura mea problemă! Dar consider şi eu şi auzind, totuşi, ce părere au 
angajaţii, eu am crezut că înţeleg, că de fapt, le iau apărarea prin această atitudine, înţeleg şi eu că 
am făcut destul, poate prea mult, pentru a proteja acest Consiliu Local de faptele primarului. De 
acum încolo, fiecare să răspundă pentru el.Eu nu mai introduc acest proiect pe ordinea de zi şi 
Dumnezeu cu mila! ce se va întâmpla legat de el. Şi am închis orice subiect pe această temă.  

4 
Mai am o problemă – Voiam să propun Consiliului Local, mă rog, cei din PD au plecat, aceasta este 
atitudinea lor – voiam să propun un moratoriu pe perioada până când se va  aproba PUG-ul, că am 
înţeles că este la transparenţă acum, pe perioada, deci, până se va face aprobarea PUG-ului şi când o 
dată pentru totdeauna, cel puţin până astăzi, vom cunoaşte care este domeniul public, care este 
domeniul privat şi care sunt toate problemele care se ridică din punctul acesta de vedere al 
municipiului, vă propun un moratoriu – în sensul de a încerca,  pe această perioadă,  să se sisteze 
orice fel de demolări care au loc în Arad, demolări de pe domeniul public. Şi mă refer aici, în 
principal,  la demolările care se fac asupra garajelor. Vreau să vă atenţionez, stimaţi consilieri, că 
am sesizat câteva situaţii de demolări total nelegale ale acestor garaje. Mai întâi de toate, se susţine 
că ele sunt pe domeniul public, dar nu există niciunde dovada că străzile respective sunt pe 
domeniul public, apoi, domnul Cziszter, mă adresez şi mă uit la dumneavoastră, că bănuiesc că ştiţi 
chiar mult mai bine decât înţeleg eu PUG-ul şi problemele acestea ale averii Consiliului Local. De 
asemenea, au fost situaţii, de fapt,  toate situaţiile de demolări în care s-au transmis somaţii la 
oameni,  de demolare în numele Consiliului Local şi vreau să vă spun că noi nicodată nu am aprobat 
în Consiliul Local demolări, mai mult de atât, am atras atenţia acum câteva zile, luna trecută, mi se 
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pare  şi am rugat-o pe doamna Doina să vă scoată Decizia Înaltei Curţi de Casaţie şi Justiţie, care 
spune, este decizie de îndrumare, care spune că primarul nu este reprezentantul Consiliului Local în 
materia domeniului public. Prin urmare, actele de demolare, care s-au făcut în numele nostru, fără 
ca noi să le aprobăm şi să ştim şi semnate de către primar, sunt total nelegale. Şi demolările sunt 
nelegale. Cunosc că există procese pe rolul instanţelor de judecată împotriva Consiliului Local. Şi 
nu ştiu exact cum se vor solda  aceste situaţii. Am rugămintea, eu aşa văd situaţia, de a supune la 
vot… 
Dl. Moşneag O:-Îmi cer scuze, eu cred că ar fi bine să nu plecăm de aici nelămuriţi sau să avem 
impresia că o parte are dreptate şi alta nu.. Ar fi bine să ne spuneţi dacă… sau ne spune domnul 
viceprimar dacă aveţi dreptate asupra a ceea ce aţi enunţat mai devreme referitor la demolări. Adică, 
dacă cineva din executiv a semnat în numele nostru, fără ca noi să-l fi mandatat şi ar fi trebuit să fie 
mandatat pentru demolări.  
Dl. Dekany T:-Doriţi să vă răspund? În baza Dispoziţiei Primarului, semnez corespondenţa curentă 
şi la urbanism. Până la ultimele reglementări, în urmă cu un an, aproximativ, jumătate de an, 
semnam aceste dispoziţii în numele primarului. Acum, ele sunt semnate de către arhitectul-şef şi de 
către inspectorul de zonă. În toate contractele pe care le au cetăţenii municipiului Arad pentru 
garaje,  există o clauză ca în cazul în care primăria solicită demolarea lor, poate să o facă cu 24 de 
ore înainte, ele fiind autorizate ca şi construcţii provizorii, conform Legii nr.50. Deci, în această 
situaţie ne aflăm. Şi astăzi a fost la mine în audienţă o persoană căreia i se demolează garajul, am 
verificat, am vorbit la Direcţia Tehnică, chiar pe acel loc, deci nu se demolează toate garajele din 
zona respectivă, este vorba de 8 garaje, printre care şi garajul respectivului petent, exact pe acel loc 
se va amplasa unul dintre locurile de joacă. Amplasăm cam 30 de locuri de joacă Cam acestea sunt 
discuţiile. De asemenea, aceste locuri de joacă şi celelalte lucrări pe domeniul public au fost 
aprobate în Consiliul Local, se fac demolările în mare parte, în urma aprobării  unor studii de 
fezabilitate. Mulţumesc.  
Dna Borza R:-Dar sunt situaţii, domnule preşedinte, în care nu sunt studii, sunt situaţii în care 
autorizaţiile de construcţii ale unor edificii nu prevăd demolările garajelor respective şi sunt situaţii 
de somaţii, care sunt de ieri, alaltăieri, acum o săptămână, două, în numele Consiliului Local al 
Municipiului Arad, semnate de către primar şi consilier juridic. Deci, ceea ce am spus, am spus pe 
documente şi nu din aer. În numele Consiliului Local se fac somaţii de demolare şi noi, în Consiliul 
Local, nu am aprobat aşa ceva.  
Dl. Moşneag O: - Mai doreşte cineva să ia cuvântul? Da. Domnule viceprimar Dekany, vă rog! 

5 
Dl. Dekany T:-Am fost săptămâna aceasta 
şi la Comisia nr. 4 şi vreau să vă fac 
cunoscut că şi acum, în faţa Primăriei, se 
află o familie, cu care eu mă confrunt de la 
începutul mandatului – Ciurar Trif, care 
are între timp, deja, trei copii, avusese doar 
doi copii. Am încercat pe toate liniile pe 
care am putut să-i ajut, urmează proiectul 
de hotărâre cu strada Frunzei, unde vom 
rezolva situaţia celor de la Legea nr.10. Şi 
eu fac un apel la dumneavoastră,  să 
încercăm să rezolvăm şi situaţia lui, având 
în vedere că provine, familia respectivă, 
adică, respectiv,  domnul Ciurar Trif  

provine dintr-o instituţie a noastră, a Primăriei, neavând părinţi. Până la urmă şi-a întemeiat această 
familie, şi-a recunoscut copiii, s-a căsătorit cu actuala soţie. Deci, din punct de vedere familial şi 
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din punct de vedere al serviciului,  are deja o situaţie şi aş vrea să-i aveţi în vedere, fiindcă eu, cel 
puţin, l-am oprit de vreo 4, 5 ori să nu îşi continuie fie greva 
foamei, fie intenţia…,  săptămâna trecută a venit cu bidonul cu benzină etc. Deci aş dori, totuşi, să-i 
aveţi în evidenţă. Am discutat şi la Comisia nr. 4, nu mi s-a dat absolut nici un răspuns, de aceea ar 
fi bine să luaţi cunoştinţă toţi de acest caz, care v-am spus, de cel puţin 3 ani de zile îl cunosc eu!  
Dl. Moşneag O: - Da. Mulţumesc. Şedinţa a luat sfârşit.  
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